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Lèijesure-park Roomburg         

      

februari 2015 

 

 

Inleiding 

 

Het Lèijesure park: een kans om in het Roomburg park aan de Kanaalweg de noodzakelijke 

uitbreiding van de hockeyclub Roomburg aan te grijpen voor de ontwikkeling van een eigentijdse 

vrijetijdsruimte die jong en oud, sport, groen en welzijn verbindt. 

 

De context voor dit initiatief wordt gevormd door de Leidse sportnota van 2013, in de nota staat 

onder andere:  

"In 2016 sport en beweegt 75% van de Leidenaren. De beweegnorm uit het Olympisch Plan is dan 

gehaald. Leiden maakt het daarom voor iedereen mogelijk te bewegen en te sporten. In 

georganiseerd en ongeorganiseerd verband."  

De initiatiefnemers geven dit 'verleiden tot bewegen' vorm door een nieuw plan voor het bestaande 

Roomburg park en een daarmee samenhangende herbestemming van het Trigon sportcomplex. 

Uit diezelfde sportnota-bijlage een passage over het huidige Roomburg park die na het lezen van dit 

initiatief in een ander daglicht komt te staan: 

"Het gebied heeft nu een wat rommelige invulling: woningbouw, hockey, tennis, speelpark hebben 

een plek in het gebied, maar zonder enige samenhang. De ligging aan de Ring Oost biedt 

mogelijkheden voor diverse functies met behoud van het groene karakter van de zone, als een 

stepping stone tussen Binnenstad en Cronesteyn en tussen Boterhuispolder en Oostvlietpolder. 

Langs de Kanaalweg ligt een molenbiotoop, die de mogelijkheden voor ontwikkeling beperkt." 

 

Leiden heeft naast de traditionele sportaccommodaties behoefte aan een plek waar veel actieve, 

sportieve, sportende mensen en sporten samenkomen in een sociaal vriendelijke omgeving waar oud 

en jong zich veilig en prettig voelt. Ook heeft Leiden in bepaalde delen van de stad geen of matige 

voorzienig voor bepaalde hobby's, sporten, vrije tijd bestedingen van zowel jeugd als ouderen.  

Het Roomburg park leent zich bij uitstek voor zo'n bestemming. Met relatief weinig moeite kan hier 

een toonaangevend, stads- en wijkbepalend, wijkverbindend, als voorbeeld dienend, groen 'Leisure 

park' gecreëerd worden, het zogenaamde Lèijesure
1
-park Roomburg. 

Deze plek biedt ruimte aan een verscheidenheid aan sport en spel, ontspanning, welzijn en zorg. Er is 

onder andere plaats voor hockey, tennis, korfbal, skateboarden, skaten, bmx, stuntsteppen, voetbal, 

panna, basketbal, jeu de boules, fitness, trimmen. Daarnaast zijn er welzijnsvoorzieningen voor zowel 

jong (oa. kinderopvang) als oud (ouderen welzijn, buurthuis). Ook kun je nog heerlijk tussen al deze 

bedrijvigheid door wandelen over welbekende schelpenpaadjes en zal er rekening gehouden worden 

met de hondeneigenaren, die natuurlijk meer dan welkom blijven in het park, door het creëren van 

hondenuitlaat stroken en een uitrenveld. 

In dit plan wordt ruimte geboden aan een scala van mogelijkheden waarin zowel georganiseerde als 

ongeorganiseerde activiteiten centraal zullen staan. Daarmee een bijdrage leverend aan de 
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doelstelling meer mensen te laten bewegen. Het positieve effect is evident alhoewel dit zich 

vooralsnog moeilijk laat berekenen, want men zal de cijfers moeten afzetten tegen de opbrengsten 

van een gezonde bevolking. 

  

Met dit plan komt er tegelijk een oplossing voor het momenteel spelende probleem van de 

sportclubs in de buurt; de hockeyclub kampt met een drastisch tekort aan velden en ook de 

tennisclub heeft meer leden dan de hoeveelheid banen eigenlijk toestaat.  

 

Uit de sportnota: "Sport en ruimte : Leiden is een dichtbevolkte stad en heeft weinig ruimte. Dat heeft 

gevolgen voor de sport. Zo bleek het in de afgelopen periode niet mogelijk de gewenste uitbreiding van 

hockeyvelden en tennisbanen te realiseren. We moeten zo creatief en efficiënt mogelijk met de 

schaarse beschikbare ruimte omgaan." 

 

 

Hoe gaat het Lèijesure-park Roomburg eruitzien? 

 

Het initiatief beperkt zich in deze fase tot een schetsmatige opzet voor een nieuwe inrichting van het 

huidige park Roomburg. De variabelen kunnen in nauw overleg met omwonenden en betrokken 

partijen verder uitgewerkt worden. Het nieuwe park kan plek bieden aan: 

-1 (extra) volwaardig kunstgrashockey veld tbv hockeyclub Roomburg. Buiten trainingstijden en 

wedstrijden ook toegankelijk voor anderen. 

-1 mini hockey veld tbv hockeyclub Roomburg (ter grootte van 1/2 hockeyveld), dit veld zal multi-

functioneel zijn zodat dit wanneer de hockeyclub het niet nodig heeft ook voor andere doeleinden 

gebruikt kan worden. 

-2 extra gravel plus tennisbanen tbv tennisclub Roomburg 

-1 tennis oefenmuur bij de tennisclub, maar publiek, voor iedereen, toegankelijk 

-1 mini tennisbaan bij de tennisclub, maar ook publiek toegankelijk 

-1,5 kunstgras korfbal veld (1 volwaardig veld en een stuk om te kunnen trainen) tbv korfbal 

vereniging Trigon 

-1 of 2 gecombineerde multifunctionele "sport-playgrounds" met oa. voetbal/panna veldjes/kooi met 

basketbal mogelijkheden 

-skate baan/mogelijkheden (half pipe, stellages?) 

-1 speeltuin (zoals huidige Speelschans, al dan niet op de huidige locatie) 

-1 accommodatie aangrenzend aan speeltuin tbv speeltuin, kinderopvang, buurthuis, ouderenzorg 

(welzijn) en evt. korfbal 

-trimbaan rondom en door het geheel, publiekelijk te gebruiken voor individuen alsmede bootcamp-

achtige initiatieven, evt. hiervoor een stuk kunstgras. 

-een aantal jeu de boules banen 

-openbare fitness toestellen 

-meerdere publiek toegankelijke speel elementen (tafeltennis tafels, etc.) 

-uitrenveldje voor honden 

-veel bankjes en/of ander park meubilair 

 

Interessant kan zijn dat veel elementen in dit park door middel van sponsoring tot stand kunnen 

komen, denk hierbij aan speel- & trimelementen en parkbankjes etc. 
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Of er in het nieuwe park een extra accommodatie voor de speeltuin, kinderopvang, buurthuis, 

ouderenzorg (welzijn) en eventueel korfbal gerealiseerd zou moeten worden, dan wel dat de drie 

bestaande accommodaties (hockey, tennis, speeltuin) hierin een functie krijgen is afhankelijk van de 

definitieve herinrichting van het park en de mogelijkheden voor uitbreiding van de bestaande 

locaties. 

Bijgevoegd is een schetsmatige, voorlopige impressie van een vernieuwd park. Deze plattegrond 

geeft slechts één van de mogelijkheden weer en is meer bedoeld om de totale beschikbare ruimte 

weer te geven. 

 

 

Wat zijn de opbrengsten voor Leidse burgers, sporters en Leiden?  

 

De herinrichting van het Roomburg park schept een prachtig, uniek, kleinschalig-met-groot-impact 

project midden in een wijk van een middelgrote stad in de Randstad om mensen uit alle sociale lagen 

een laagdrempelige, zeer toegankelijke sportieve, prettige, veilige omgeving te bieden. Bovendien zal 

het een uniek visitekaartje voor de stad Leiden zijn. Het park zal een sociaal middelpunt in de wijk 

vormen, een plek waar jong en oud, ouders en kinderen, maar ook alleenstaanden terecht kunnen 

om te ontspannen in een parkachtige groene speel- en sporttuin. De ligging midden tussen drukke 

woonwijken voorziet in verschillende behoeftes en biedt tegelijk een oplossing voor de 

capaciteitsproblemen bij de hockey en de tennis. Het vernieuwde Roomburg park brengt een 

herinrichting van het Trigon complex met zich mee, dit biedt tevens een unieke mogelijkheid tot 

aansluiting op het Singelpark. 

Meerwaarde is ook dat verschillende generaties en doelgroepen verbonden worden wat de sociale 

cohesie en verbinding van het gehele gebied en zijn directe omgeving sterk zal bevorderen. De 

samenwerking van de verschillende organisaties vormt hiervoor de basis. Mensen uit de wijk 

Roomburg, de Professoren- Burgemeesterswijk, de Rijndijkbuurt, Tuinstadwijk, het Centrum, maar 

ook veel mensen uit het andere delen van Leiden maken nu al gebruik van de aangeboden (sport) 

faciliteiten. Dit juist in tegenstelling tot veel andere gemeenten waar buiten de stedelijke bebouwing 

sportfaciliteiten worden gecreëerd wat drempelverhogend werkt, bijvoorbeeld door het moeten 

brengen/halen van kinderen. Daarbij werkt het Lèijesure-park verbindend voor alle gebruikers en 

bezoekers; de welzijnsfuncties van sport, ontspanning, kinderopvang en ouderenzorg zorgen ervoor 

dat er de hele dag reuring zal zijn wat het park niet alleen levend maakt, maar ook zorgt voor een 

veilig en geborgen gevoel. De huidige overlast door hangjongeren wordt voorkomen. Door de vele 

activiteiten zal er automatisch een hoge graad van sociale controle zijn en een lage drempel voor 

informeel gebruik. 

 

Het huidige aanbod aan schoolsporten kan ook eenvoudiger uitgebreid worden door ook de drie 

basisscholen uit de buurt met totaal meer dan 2000 kinderen gebruik te laten maken van de geboden 

faciliteiten. Ook de capaciteit voor de gymnastieklessen voor de middelbare scholen (Stedelijk 

Gymnasium, Bonaventuracollege, Da Vinci college) wordt vergroot.  

 

Er is momenteel een urgent probleem aangaande de capaciteit van de hockeyclub Roomburg. In 

2015 heeft de club rond 1.300 leden, waarmee de club één van de hoogste bezettingsgraden per veld 

van de KNHB hanteert (400 ipv de standaard 300). Eigenlijk zouden er 2 hockeyvelden bij moeten 

komen. Er is berekend dat de hockeyclub met 1 volwaardig veld en een kleiner veld (voor de lagere, 
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kleinere jeugd teams) en een strakke planning uit de voeten kan. Dit kleinere veld zal, zoals gezegd, 

multifunctioneel zijn. Dat de hockeyclub van enorme meerwaarde voor de wijk is moge duidelijk zijn, 

dit blijkt ook uit de demografische herkomst van de leden van de club. Zo komt bij de hockeyclub van 

de jeugdleden 67% uit de Burgemeesters- en Professorenwijk en het Waardeiland en van de senioren 

34%. 

Over het nijpende probleem bij de hockeyclub wordt in de Sportnota veel aandacht geschonken, zie 

enkele passages hieronder:  

"De rekenkamercommissie gaat uit van een zodanige groei van hockey in de komende 20 jaar dat in 

2031 5 extra velden nodig zijn. Wij achten een dergelijke groei onwaarschijnlijk. Wij gaan uit van 2 

extra velden" 

 

"....LHC Roomburg heeft zowel zaterdag als zondag 5 velden nodig en dus een tekort van 2 velden. De 

club heeft een wachtlijst; nieuwe leden worden alleen aangenomen als anderen opzeggen. Trainingen 

moeten noodgedwongen op halve velden worden afgewerkt. In of nabij het sportpark is geen ruimte 

voor 2 nieuwe velden." 

 

"....Er is een tekort aan hockeyvelden bij Roomburg, maar dat kan eigenlijk niet op deze plek worden 

opgelost. In het investeringsplan is voor uitbreiding € 1,2 miljoen beschikbaar, wat tot op heden niet is 

uitgegeven omdat er geen ruimte is gevonden voor de aanleg van nieuwe hockeyvelden. Ook de 

tennisvereniging wil graag uitbreiden, maar ook hiervoor is geen ruimte beschikbaar. Indien voor 2019 

een vervangende accommodatie in gebruik kan worden genomen, zijn geen kosten voor vervanging 

van de top lagen voor de hockeyvelden nodig.... 

....Er zijn geen mogelijkheden voor uitbreiding van het sportpark. Een betere inrichting van het gebied 

tussen Van Vollenhovenkade en Kanaalweg is wenselijk. Verplaatsing van de hockeyvelden zou een 

kwaliteitsverbetering (incl. beperkte woningbouw) mogelijk maken." 

 

Dit initiatief zal voor genoemde problemen een oplossing bieden. 

 

De tennisclub heeft ruim 1200 leden, behoort daarmee tot de grotere verenigingen van Nederland 

en heeft slechts 9 banen (de norm vanuit de KNLTB is ongeveer 100 leden per baan). De tennisclub 

zou met 2 extra banen (11 ipv 9) uit de voeten kunnen.  

Geheel in overeenstemming met de reeds genoemde Sportnota waarin de volgende citaten staan: 

"Drie tennisparken hebben alle meer leden dan op grond van het aantal banen en de verlichting 

daarvan normatief kunnen spelen. Alleen T.C. Roomburg heeft een zodanig tekort dat in het verleden al 

budget is gereserveerd voor uitbreiding met twee banen. Door ruimtegebrek zijn deze nog niet 

gerealiseerd." alsook "....De tennisclub heeft wachtlijsten en daardoor behoefte aan 2 nieuwe 

tennisbanen. Totale kosten € 75.000. Dekking aanwezig in begroting. De feitelijke realisering is 

afhankelijk van ruimtelijke mogelijkheden. Op dit moment zijn die niet aanwezig." 

 

Ook hier spreken de cijfers qua wijkgebondenheid boekdelen: van alle leden komt 71% uit de 

Burgemeesters- en Professorenwijk, het Waardeiland en de Roomburgwijk. Worden de wijken 

Levendaal/Pieterswijk/Vreewijk meegeteld dan groeit dit aantal tot maar liefst 83%. 
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Er is al jaren behoefte aan een oefenmuur; ideaal voor iedereen maar vooral voor kinderen die 

eindeloos tegen een muurtje ballen kunnen slaan. Deze kan zodanig gepositioneerd worden dat 

iedere bezoeker van het park hier gebruik van kan maken. Dit geldt ook voor een mini-tennisbaantje. 

 

Een trimbaan rondom en door dit park gaat een prachtige nieuwe aanvulling geven, de alom 

bekende trimbaan met instructiebordjes wordt weer nieuw leven ingeblazen en in een modern jasje 

gegoten worden zodat bijvoorbeeld de sportclubs hier gebruik van kunnen maken (warming up), 

maar ook de scholen en juist ook de ouderen. Er zal heel gericht voor al deze doelgroepen een 

parcours gemaakt gaan worden zodat iedereen uit de voeten kan. Ook kan er nog ergens een stuk 

kunstgras komen ten behoeve van de in opkomst zijnde, populaire bootcamp-clubs; een 

sportmethodiek die gebaseerd is op de trainingsroutine van het leger. 

 

Korfbal vereniging Trigon behoort met zo'n 250 leden tot de grotere korfbalclubs van Leiden. Ze zijn 

ook de oudste van Leiden en spelen het hoogst. Hun komst naar het vernieuwde park vormt een 

prachtige aanvulling en aanwinst en completeert daarmee de georganiseerde (sport)kant van het 

Lèijesure-park. 

 

Een gecombineerd voetbal/basketbal/multi-'kooi' is een fantastische oplossing om meerdere 

disciplines/sporten te kunnen bedrijven in een gecontroleerde omgeving. Deze 'playground' biedt 

voor zowel de jongeren als de ouderen genoeg uitdaging om hun geliefde sport te kunnen 

uitoefenen. 

 

Leiden biedt nauwelijks plek voor de razend populaire sport/hobby skateboarden en skaten. Deze 

groep reist nu flinke afstanden (oa. naar buur-gemeentes) om hun hobby in een skate park te kunnen 

uitoefenen. Er komt een goed ingericht skatepark met ramps, half pipe, pools, bowls. 

 

Speeltuin De Speelschans heeft inmiddels haar recht van bestaan meer dan aangetoond en zal dan 

ook in min of meer dezelfde hoedanigheid blijven bestaan. De exacte locatie zou indien nodig en 

gewenst veranderd kunnen worden, eventueel om het hockey terrein aansluitend aan hun huidige 

complex te kunnen maken. De vereniging is opgericht in 2000 en heeft momenteel zo'n 700 leden en 

de speeltuin fungeert als centraal trefpunt voor kinderen met hun ouders. Dit zal door meer 

activiteiten in het park alleen maar vergroot worden. De publieke toegankelijkheid van de speeltuin 

maakt dat het aantal bezoekers vele malen hoger ligt dan het aantal leden, dit benadrukt nog meer 

de wijkgebondenheid. De huidige multifunctionaliteit (oa. opvang, evenementjes, speeltuin 

winkeltje, opslag) zal gehandhaafd blijven en zelfs beter en uitgebreider worden. 

 

Verder zullen er nog andere (speel) elementen en toestellen geplaatst gaan worden al naar gelang de 

ruimte, behoefte en mogelijkheden (tafeltennistafels, etc), ook zullen er veel zit-gelegenheden 

gecreëerd worden (gezellige parkbankjes). Een plek voor openbare fitness toestellen behoort ook 

zeker tot de mogelijkheden. Hierdoor wordt "outdoor fitness" voor iedereen toegankelijk. 

Soortgelijke initiatieven zijn elders een groot succes gebleken. 

 

Bij de verdere planontwikkeling zal onderzocht worden of er, naast de bestaande accommodaties 

van de hockey, tennis en speeltuin nog een voorziening moet worden gerealiseerd. Dit gebouw zou 

bijvoorbeeld ook ten dienst kunnen staan voor het clubhuis van Trigon, Kinderopvang ’t Kasteel of 
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andere wijkgerichte doeleinden als bijvoorbeeld opslag mogelijkheden, cursussen, verhuur, 

buurthuis en ouderenzorg. 

De huidige 2 sportclubs (hockey en tennis) hebben huisvesting die voldoet en gebruikt zal blijven 

worden. Wel kan gekeken worden naar gezamenlijk en gedeeld gebruik van deze accommodaties. 

 

Het park zal ook in de avonduren voorzien moeten zijn van voldoende, goede maar bescheiden, 

gezellige verlichting in tegenstelling tot het park nu, om te voorkomen dat er donkere, 'unheimliche' 

gedeeltes zijn en om het park op deze wijze ook in de avonduren aantrekkelijk te maken voor 

wandelaars. 

 

In beginsel kan de herinrichting gefaseerd plaatsvinden, dit is wellicht niet wenselijk gezien het 

gehele plan, maar zou door de urgentie van met name het hockey-probleem een optie kunnen zijn. 

Wellicht moet het hockey probleem al op een andere manier tijdelijk opgelost gaan worden om al 

eerder aan de "vraag" te voldoen. 

 

 

Wat zijn de effecten voor de (groene) omgeving? 

 

Het bestemmingsplan zal gewijzigd moeten worden, vanzelfsprekend, maar het eventueel verloren 

gaan van 'groen' zal gecompenseerd worden doordat het huidige Trigon terrein aan de 

Zoeterwoudsesingel volledig 'groen' gemaakt wordt.  

Ten tweede blijft het groene element zeker in het vernieuwde park Roomburg een zichtbare en zeer 

belangrijke factor, het wordt een groen Lèijesure-park. Vrijwel alle bomen blijven bestaan. De 

bomenrij aan de kant van de Kanaalweg kant blijft staan evenals het grootste deel van de strook 

langs de kant van de van Vollenhovekade. Ook de bomenrij en groenstrook achter de tennisbanen en 

de speeltuin blijft onaangetast.  

In de derde plaats, kunnen de bewoners van bijvoorbeeld de Van Vollenhovekade en de flat aan het 

Van Vollenhoveplein een actieve rol spelen bij het herinrichtingsplan om met name de visuele kant 

een groen, parkachtig voorkomen te geven. 

 

Zoals gezegd krijgt korfbal Trigon ruimte om in het Roomburg park de korfbalsport uit te oefenen, 

daarmee hun terrein aan de Zoeterwoudse singel opgevend voor groenvoorzieningen. Dit mede om 

het opgeven van groen-delen uit het huidige Roomburg park te compenseren, "groen te kunnen 

verhuizen" en het sportieve geheel completer te maken. Tevens zal de huidige medegebruiker van 

het Trigon park; het Zoete Land eventueel makkelijker kunnen uitbreiden en krijgt zij op deze manier 

meer zekerheid om haar initiatieven te ontplooien. Het Zoete Land is de nieuwe Leidse stadstuinderij 

en een knooppunt in het regionale voedselnetwerk. Ook kan de alhier vrijgekomen ruimte heel goed 

een bestemming krijgen binnen het Singelpark van Leiden. Eén thematisch onderdeel van het Leidse 

Singelpark is de invulling van een gedeelte als 'eetbaar park'. Het huidige clubhuis van Trigon kan, 

naast het eventueel handhaven van de buitenschoolse opvang ook een functionele bestemming in 

het Leidse Singelpark krijgen. 

Dit alles sluit ook heel goed aan bij de opmerkingen uit de Sportnota aangaande het 'sportterrein 

Zoeterwoudsesingel' waar gesproken wordt over het feit dat; "....dit complex in een groene zone ligt 

en Singelrand verbindt met de kanaalzone, een belangrijke recreatieve verbinding de stad uit. Ter 
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hoogte van het Trigon-complex heeft deze zone een betere kwaliteit nodig, door een aangename 

groene route van voldoende breedte door dit gebied te creëren." 

 

Het verplaatsen van delen van de groenbestemming van het park Roomburg is ingrijpend voor de 

directe omwonenden maar tegelijkertijd biedt het nieuwe park Roomburg ook een aantal 

voorzieningen die het verlies zullen compenseren. 

 

Bij een herinrichting moet gekeken worden of er zich parkeerproblemen zullen voordoen. Het 

recente onderzoek van de gemeente naar de parkeersituatie rond de drie basisschool 

onderwijsinstellingen heeft niet aangetoond dat er qua capaciteit een probleem is in dat deel van de 

wijk. Het Lèijesure-park Roomburg zal met name de directe omgeving gaan bedienen en die komen 

nu ook al veelal niet met de auto naar de sportclubs of de speeltuin. De verkeersdruk in het 

algemeen zal iets toenemen vanwege de veelheid aan activiteiten maar veel bezoekers en gebruikers 

zullen juist niet met auto's komen. 

De externe bezoekers van de sportclubs komen veelal wel met auto's. De oplossing hiervoor moet 

gevonden worden aan de Kanaalweg; net als nu bij de tennisclub al gebeurt, moet er voor alle 

bezoekers (tennis, hockey, korfbal, rest) plek gevonden worden aan weerszijden van de weg door 

middel van parkeerhavens/stroken. Wel zullen er op de Kanaalweg snelheidsbeperkende 

maatregelen getroffen moeten worden om het veiliger (en meteen milieuvriendelijker) te maken. De 

parkeerders zullen via een loopbrug over de sloot het park in kunnen. 

Voor de andere bestemmingen die veel minder bezoekers zullen trekken (oa. ouderenzorg, welzijn) is 

er ook altijd nog plek op de van Vollenhovekade en bij de flat. Een verstrekkender plan zou kunnen 

zijn om onder een hockeyveld een parkeergarage te creëren die ook voor buurtbewoners gebruikt 

kan worden. 

 

Indien de vijver een prominente rol qua waterhuishouding in het park/buurt speelt, zal hier goed 

naar gekeken moeten worden. Wellicht kan een waterput, die tevens voor de beregening van de 

sportvelden gebruikt kan worden hier een oplossing bieden. Voor de rest zal er niet veel veranderd 

hoeven te worden aan de huidige water huishouding in het park. De sloot achter het hockey clubhuis 

en langs het huidige tenniscomplex kunnen blijven bestaan. Alleen de sloot direct naast het 

tennisclubhuis zal verlegd moeten worden ten behoeve van de 2 tennisbanen die daar komen te 

liggen.  

 

 

Kortom Lèijesure-park Roomburg verleidt tot een leven lang bewegen, 

georganiseerd en ongeorganiseerd in parkachtige groene speel- en sporttuin! 
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Wie zijn betrokken bij dit initiatief 

 

-Klaas-Jan Doeven (coördinator & woordvoerder, 06-55791340, kj@doeven.com) 

-hockeyclub Roomburg (voorzitter: Roelof Hol) 

-tennisclub Roomburg (voorzitter: Manfred Marang) 

-kinderopvang 't Kasteel (Amos Kater/Gerda Oomkes) 

-speeltuin vereniging Speelschans (Michiel Roevers) 

-korfbal Sporting Trigon (voorzitter: John Beekman) 

-stichting Het Zoete Land (Marijtje Mulder) 

 

andere partijen: 

-wijkvereniging Burgermeesters- & Professorenwijk en Rijndijkbuurt 

-gemeente Leiden 

-wijkbewoners/comité (speciaal bewoners Van Vollenhoven-flat,  

overige betrokken straten: Asserstraat, Scholtenstraat, Moddermanstraat, Oppenheimstraat, 

Meijerskade, Van Vollenhovenplein, Kanaalweg) 

-wijkvereniging Roomburg 

-wijkvereniging Tuinstadwijk-Staalwijk ? 

-wijkvereniging Plantsoen (voorzitster: Anna Hofstede) 

-wijkvereniging Centrum?  

-Sociaal Wijkteam Roodenburgerdistrict ? 

-Wijkgroepouderen Profburgwijk 

 

-Stedelijk gymnasium (huidig hockeyveld gebruiker) 

-Bonaventura college 

-Da Vinci college 

-Lorentzschool 

-Basisschool Joppensz 

-St Josephschool. 

 

-Libertas? (ouderzorg) 

-LSF Leidse Sportfederatie 

-Singelpark Leiden 

-RAP Leiden? 

 

NB: deze lijst is een aanzet en nog zeker niet compleet, dus onder voorbehoud. Lang niet al deze 

partijen zijn op de hoogte van de plannen. 
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Huidig Roomburg park (3 hockey velden, speeltuin & BSO, 9 tennisbanen, trapveldje (inmiddels geheel kunstgras, vijver en grasveld) 
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grove 'schets' vernieuwd Lèijesure-park Roomburg, puur voor het ruimtelijk idee (wat is er bijvoorbeeld mogelijk), niet voor de daadwerkelijke inrichting. 


